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Hej Aud,
Jag vill tacka dig för att du lyfter frågan om
riskerna med att vapen sprids vidare  från
Ukraina. Det är ett viktigt perspektiv som idag får
lite utrymme och som är nödvändigt för att dessa
risker, så långt det går, kan förebyggas och
åtgärdas. Efter kriget kommer det fortsatt krävas
stora ansträngningar för att motverka en ny
vapenvåg genom Europa och spridning till andra
konflikthärdar. Jag hoppas att du står fast vid din
position och uppmuntrar dig och ditt parti att
fortsätta driva denna viktiga fråga både i EU och
Sverige. 

Med vänliga hälsningar,

Vik här!

Ambassadör Aud Kolberg
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